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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/17455/2021/DK/Lad

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Radek Ladman

TEL.: 281012968

E—MAIL: radek.|adman©praha21.cz

DATUM: 04.11.2021

Zápis č. 23 zjednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21

Datum konání: 3. 11. 2021

Čas konání: 17:00 hod — 19:10 hod

Místo konání: VZM ÚMČ Praha 21

Přítomni: Ing. Martin Kňákal, Zdeněk Růžička, Ing. Vladimir Vlachovský, Milan Samec, Ing.Jan

Veselý, Bc. Karel Zmeškal, Jaroslav Merta, Libor Václavík

Tajemník: Radek Ladman

Host: Jiří Hardt

Nepřítomni/omluveni: Jiří Nonfried

Neomluveni:

Předseda komise v čase 17:30 hod konstatuje, že komise je usnášeníschopná, je přítomno 6

členů komise, v čase 17:34 se dostavil Milan Samec, počet přítomných členů 7, v čase 18:13

hod se dostavil Jaroslav Merta počet přítomných členů 8.

Předseda předkládá návrh programujednání a probihé hlasování:

Návrh programu jednání:

1. Odsouhlasení zápisu č. 22

2. Analýza rychlostních profilů v Zaříčanské ul.

3. Informace o stavu zjištění cenové nabídky na vypracování metodického pokynu pro

projektování uličního prostoru a prostoru místních komunikacív MČ P21

4. Stav realizace cyklostezky Staroklánovická
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Parkování Hodkovská

Chabeřická ul. — doplnění DZ B2

Stav přístřešků na nádraží

Různé

a. Informace o průběhu veřejného projednání přeložky l/12

b. Výstupyjednání se zástupcem PČR kpt. Jiřím Šafratou
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Přistoupeno k hlasování o programujednání:

Hlasování“ Pro 7, proti 0, zdržel se 0

1) Odsouhlaseni zápisu č. 22

Přítomní neměli žádných připomínek, bylo přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 7, proti 0, zdržel se 0

Zépis zjednání Dopravní komise č. 22 byl schválen

2) Analýza rychlostních profilů v Zaříčanské ul.

Proběhl stručný výklad analýzy zaslané Ing. Vladimirem Vlachovským spojený s diskusi

k tématu. Bylo konstatováno, že dochází ke snížení rychlosti vozidel při vjezdu do městské části,

poté však vozidla rychlost opět zvyšují. Na základě probraného DK konstatuje, že opaření má

lokální charakter a upozorňuje na nutnost správného osazení DZ.

Dopravní komise doporučuje analýzu předkládat zpracovatelům návrhů řešení při obdobných

návrzích v Újezdu nad Lesy.

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 7

3) Informace o stavu zjištění cenové nabídky na vypracování metodického pokynu

pro projektování uličního prostoru a prostoru mistnich komunikací v MČ P21

Podklady pro zjištění cenové nabídky byly rozaslány s termínem odpovědí do 19.11.2021, poté

proběhne vyhodnoceni.

4) Stav realizace cyklostezky Staroklánovická

Na TSK a.s. v nejbližší době má proběhnout výběrové řízení na zhotovitele akce, vzhledem

k blížícímu konci rokuje předpoklad zahájení prací cca březen 2022.

5) Parkování Hodkovská

Podklady pro parkovací místa zpracovává Ing. Jakub Slánský,je nutné zjistit stav prací, případně

zaurgovat — OMI.
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6) Chabeřická uI. — doplnění DZ BZ

Řešeny varianty obousměrné části úseku. Vedoucí OŽPD provede šetření na místě a přednese

možný návrh řešení.

7) Stav přístřešků na nádraží

Dle informace z TSK a.s. k 3. 11. 2021 má proběhnout v pátek 5. 11. 2021předání staveniště

s následnou realizací posledního chybějícího přístřešku od cca 21. 11.2021. Vzhledem ke

stanovení času předání mimo pracovní dobu bude dohodnut náhradní termín předání

staveniště.

8) Různé

a) Informace o průběhu veřejného projednání přeložky l/12

Přítomní byli Zdeňkem Růžičkou informováni o průběhu veřejného projednání přeložky I/12

konaného dne 2.11.2021. Bylo konstatováno, že jednání proběhlo na profesionální, korektní

úrovni, na dotazy bylo dostatečně odborně reagováno a projekt zohledňuje požadavky MČ.

Písemně podané připomínky budou písemně vypořádány.

b) Výstupy jednání s kpt. Jiřím Šafratou

Cyklokoordinátor Ing.Jan Veselý přítomné informoval, že proběhlojednání s kpt. Jiřím Šafratou

za účasti i Ing. Vladimíra Vlachovského a Jiřího Hardta,jednání bylo vedeno v odborné rovině.

Bylo konstatováno, že podklady předložené Policii ČR ze strany Ing. Pluhaře ke schválení úprav

dopravního značení byly nedostatečné, proto Policie ČR vydala nesouhlasné stanovisko. Je

třeba připravované návrhy změn dopravy řádně odborně zpracovat a znovu předložit ke

schválení včetně všech relevantních podkladů — průvodní zpráva, výkresové podklady včetně

kót, rozhledových poměrů, obalových křivek. Pasportizace musí být reálná, není možné rozdíly

90 cm při přeměření vterénu. Návrhy změn DZ se musí vypořádat se všemi skutečnostmi

včetně reálné situace v místě návrhu.

Jednání ukončeno cca v 19:10 hod

Příštíjednání: 8. 12. 2021 od 17:00 hod ve velké zasedací místnosti ÚMČ Praha 21

Zapsal dne (den a podpis tajemnika): 4. 11. 2021

  Ověřil (den a podpis předsedy nebojiného delegovaného člena). 11. 11. 2021, Martin Kňákal
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